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Bestyrelsesmøde i Danske Slægtsforskere Slagelse–Sorø 
Møde nr. 2025.01 - Dato og tid: 14. januar 2025 kl. 19.00 - Sted: Slagelse Bibliotek, lokale 2 

 
Tilstede: Maja, Niels Erik, Joan, Susanne, Peter, Hans-Erik, Maiken. 
Syg: Kurt 
 

Dagsorden: 
 
1. Velkomst og valg af mødeleder 
 
2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde, den 4/12 2024 

 
3. Godkendelse af dagsorden 

 
4. Orientering siden sidste bestyrelsesmøde 

 
a. Formand 
b. Kasserer 
c. Sekretær 
d. Webmaster 
e. Generel orientering 

 
5. Økonomi siden sidst 

 
6. Generalforsamling 2025, herunder kontingent, best. beretning, regnskab 2024 og budget 

2026. 
 

7. Orientering om Slægts- & historiemessen 2025. 
 
8. Kommende arrangementer, forår 2025. 

 
9. Eventuelt. 

 
 

 Referat: 
 
Ad 1. Mødeleder blev Joan. 
 
Ad 2. Godkendt ved underskrift. 
 
Ad 3. Godkendt. 
 
Ad 4. a. Vi har fået 2 nye indmeldelser (personlige) siden sidste bestyrelsesmøde, ingen 
          udmeldelser. Antal medlemskaber pr. dd: 170 fordelt på 147 personlige og 23  
          familiemedlemsskaber? Maja har forhørt sig i hovedforeningen, da vi burde have 172  
          medlemskaber med de to nye og ingen udmeldelser.  
 
          Vores Facebookside har nu 192 følgere, fordelt på 67,7 % kvinder og 32,3 % mænd,     
          stadig største segment 65+ (38 % kvinder og 22 % mænd). 
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          Niels Erik har lavet statistik over vores medlemmer. Interessant læsning, størsteparten 
          bor i Slagelse.  
   
          Bog tilbuddene blev godt modtaget. 36 bøger af Michael Dupont/Adam Kronegh og 15 
          bøger af Per Hundevad Andersen. Alle bøger er betalt og afleveret.   
     
          Vi har desværre intet hørt fra Folkeuniversitetet, hverken Rasmus Wichmann 
          eller Maja. Folkeuniversitetet er en god samarbejdspartner til vores foredrag. 
  
          Vi var inviteret til at holde foredrag ved Sorø Historiske Festivals Generalforsamling          
          den 09.01. Maja var forhindret så Joan var af sted alene. Leverede et godt foredrag. Maja      
          har afholdt endnu et møde med dem om vores deltagelse i festivalen til sommer.  
          Vi skal være med den ene dag og derudover lave 2 små events med slægtsforskning og  
          gammel skrift 
 
          Hovedforeningen har lavet et samarbejde med OK. Vores medlemmer opfordres til at 
          bruge OK, så pengene går i retning af DIS. 
 
          b. Maja behøver ikke selv køre rundt at aflevere bøger, spørg om hjælp.  
          Statusopgørelsen er klar.  
          c. Intet.  
          d. Længe om at aftale foredrag, bør strammes op.  
          e. Statistik: 29 % af vores medlemmer bor i Slagelse. 
 
 Ad 5. Gennemgang af status kr. 44.077-, godkendt. Underskud på kr. 5.654- pga. mange 
          foredrag. 
 
 Ad 6. Beretning godkendt.  
          Regnskab godkendt, bliver underskrevet ved næste bestyrelsesmøde. 
 
          Bestyrelsens forslag: Kontingent stigning på kr. 25,-  
                                          Personlig: kr. 100,- stiger til kr. 125,-. 
                                          Husstand: kr. 125,- stiger til kr. 150,-.  
 
          Personligt medlemskab af DS Slagelse-Sorø kr. 100-. 
          Personligt medlemskab af DS hovedforeningen kr. 290-. 
 
          Familiemedlemsskab af DS Slagelse-Sorø kr. 125-. 
          Familiemedlemsskab af DS hovedforeningen kr. 435-. 
 
          Niels Erik udtaler at: Der er 58 personlige medlemmer, heraf 8 familiemedlemsskaber, i  
          alt 64 medlemmer, der kun er medlem af DS Slagelse-Sorø, ca. 35%. 
 
          Hovedforeningen har foreslået en graduering af kontingentet, således, at jo senere 
          på året man melder sig ind, jo billigere bliver det. Det er gældende fra i år og vi har  
          tilsluttet os løsningen 
           
          Budget tilrettet og godkendt.  
 
          Ikke medlemmer skal betale kr. 50- for foredrag. 
 
          Suppleanter: Maiken Esmann og Niels Erik Strandholm  
          Desuden vil vi mangle to bestyrelsesmedlemmer. 
          Maja og Niels Erik spørger navngivne medlemmer. 
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          Dirigent: Peter Kristensen. Niels Erik spørger. Referent: Susanne H. Sandholdt.  
 
          Foredrag efter Generalforsamlingen: Steen Andresen.  
 
 Ad 7. Afholdes 28. september 2025. Flere af udstillerne fra Messe 2024, ønsker at deltage  
           igen. De skal have invitation snarest. Vi skal tænke på hvem vi ellers kan invitere med.  
 
.          Lokal Foreningen har 15 års jubilæum i år, vi blev stiftet i efteråret 2010. Det skal  
           fejres.  
 
 Ad 8. Arrangementer forår 2025: 
 

▪ 21/01Foredragsholder ikke vendt tilbage. Evt. medlemsaften.  
▪ 12/03  
▪ 24/03  
▪ 09/04 Foredrag Michael Dupont 
▪ 24/04 
▪ 05/05 Foredrag v. Erik Kann 

 
            Jytte Skaaning, Maja ringer. 
            Per Hundevad Andersen om bibliotekets aktiviteter. 21/01, 12/03 eller 24/03. Peter    
            spørger.  
 
            Rigsarkivet fredag den 21/03. Tilmelding udsendes snart. 
 
            Jubilæumsarrangement mandag den 17/11. 
 
 
 Ad 9. Eventuelt: Debat: Hvorfor kommer medlemmerne ikke til vores medlemsmøder?                  
                     
           Næste bestyrelsesmøde er torsdag den 20/02  
           Generalforsamling afholdes tirsdag den 25/02 
 
 
 
            Således opfattet af Susanne fredag den 17/01 2025 
 
 
    

Maja Zenia Christensen 
 
 
 

Kurt Birksing Peter B Thomsen 

Susanne H. Sandholdt 
 
 
 

Joan Krag Rasmussen Hans-Erik Madsen 

Niels Erik Strandholm 
 
 
 

Maiken Esmann  

 
 


